
 

FAU LANDVIK SKOLE  
Foreldrerådets arbeidsutvalg 

 

Referat FAU-møte 1-2021/22 

Møtedato: Onsdag 25. august Møteleder:  Gunnar Edvard N. Gundersen 
Møtetid: Kl. 19.00 – 20.30 Referent:  Ingunn Sognnes tveit 

Møtested: Landvik skole Personalrom Neste møte:  23.09.21 

Tilstede: FAU: 1. trinn: Hege Hystad 2. trinn:, Vigdis Kristine Hancock – 3. trinn:, Elisabeth Rettedal – 4. trinn: Gunnar 

Edvard N. Gundersen, Stig Arve Husebø Abrahamsen – 5. trinn: Dag Henning Johannessen, Ingunn Sognnes 

Tveit – 6. trinn: Anette G. Hodnebrug, Pål Thomassen – 7. trinn:  

Skolens ledelse: rektor Kjetil Glimsdal, fagleder Hilde Igland 

Forfall: Ole Botnen Eide (1. trinn), Therese Rasmussen (2. trinn), Barbro Johanne Svendsen (3. trinn), Marianne Ås (7. 

trinn), Lisbeth Flaten (7. trinn) 

Kopi til:  Fagleder Frank Haukeland 

Andre inviterte: Anita Svenningsen 

 

 

SAK BESKRIVELSE REFERAT OPPFØLGNING 

KONSTITUERING: 

Konstituering - Valg av møteleder 

 

- Gjennomgang av vedtektene 

 

- Gjennomgang av FAUs økonomi 

 

 

 

 

- Valg av: 

- Leder 

- Nestleder 

- Sekretær 

- Kasserer 

- To representanter og personlige 

vararepresentanter til 

samarbeidsutvalget (SU) 

- Representant og vararepresentant 

til det kommunale foreldreutvalget 

(KFU) 

Gunnar Edvard N. Gundersen ble valgt 
til møteleder 

Vedtekter ble gjennomgått. 

Kasserer Dag Henning Johannessen 
orienterte om FAUs økonomi. FAU har 
solid økonomi på tross av manglende 
inntekter de siste to skoleår pga 
korona-pandemien. 

Valg: 

Leder: Gunnar Edvard N. Gundersen 

Nestleder: Barbro Johanne Svendsen 

Kasserer: Dag Henning Johannessen 

Sekretær: Hege Hystad 

Representant til SU: Gunnar Edvard N. 
Gundersen, vara: Pål Thomassen, 
Barbro Johanne Svendsen, vara: 
Elisabeth Rettedal.   

KFU: Gunnar Edvard N. Gundersen, 
Vara: Barbro Johanne Svendsen. 

 

Fokusområder - Hva skal være FAUs fokusområder 

dette skoleåret? 

- Trafikksikkerhet 

- Skolekretsgrenser  

- iPader og digital undervisning 

- Bemanning i skolen 

Innspill til eventuelle andre 

fokusområder kan tas opp 

neste møte 

Møteplan - Her følger forslag til møteplan: 

- Tirsdag 28. september 

- Onsdag 27. oktober 

- Tirsdag 7. desember 

- Tirsdag 11. januar 

- Onsdag 16. februar 

- Tirsdag 15. Mars 

- Onsdager legges inn som møte dag. 

Datoer publiseres i Spond 

Må muligens justeres neste 

møte 



- Onsdag 4. mai 

- Tirsdag 7. juni (sammen med 

nyvalgte FAU-representanter for 

neste skoleår) 

FASTE PUNKTER: 

Saker fra skolens 

ledelse 

- rektor Kjetil Glimsdal og fagleder 

Hilde Igland orienterer 

- Skolens satsingsområder 

- Orientering om 

svømmeopplæringen ved 

svømmelærer (jf FAU 10/6) 

- Spørsmål fra foreldre om 

skolefrukt og større utvalg av 

«skolemelk» 

- Forslag vedr 17. mai: Foreldre 

kan ta ansvar og følge elevene i 

17. mai-toget. Skolen presenterer 

de økonomiske virkningene. 

Skoleåret er i gang med 417 elever. 
Det er nedgang i elevtallet. 

Foreldremøter er gjennomført, rektor 
Kjetil Glimsdal og fagleder Hilde Igland 
har vært innom alle møtene. Ønsker å 
være en støttende ledelse. 

Skolen satser på 4 områder:  

- Leseglede: Elevene sliter med å bli 
gode lesere, noe somfølger dem 
videre. Lesing er viktig i alle fag. Det 
settes inn en lesepedagog og 
biblioteket styrkes.  

- Håndskrift: Elevene skal skrive mer 
for hånd. 

- Digitale satsingen: Heldigitalt 
læreverk. Noen trinn har 
engangsbøker. Noen elever behøver 
noe ekstra, tilpasses underveis.  

- Elevens trygghet og trivsel: Det 
psykososiale miljø er svært viktig, 
derfor er det lav terskel for å opprette 
9a saker. Disse settes i gang som 
forebyggende tiltak. 

Medarbeiderkultur: Det er kuttet i 
bemanningen, viktig å bruke energien 
på konstruktive ting. Positive 
medarbeidere og et godt skole-hjem 
samarbeid.  

Skolemelk: Spørsmål om skolen kan 
utvide tilbudet til melk og ev. 
skolefrukt? Skolens holdning er at de 
ikke ønsker dette. De har ikke 
lagringsplass til mer enn melk – det må 
også organiseres. Dette stjeler mye tid 
som bør brukes på elevene – og mye 
svinn. 

FAU sier nei til skolefrukt.  

17. mai: Forslag om at foreldrene kan 
ta ansvar for å følge elevene i 17. mai 
toget. Lærerne som følger barna i tog 
skal ha lønn for arbeidet, kan dette 
spares? FAU sier nei. Det er tryggest 
at lærerne som kjenner alle elevene i 
klassen går.  

Svømmeopplæringen: Leder for 
svømmeopplæringen Anita 
Svenningsen informerte om opplegget 
rundt utesvømming. Våtdrakter er 
handlet inn med overskuddsmidler fra 
FAU.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skolemelk: Bør ordningen 
avvikles?   

 

Økonomi - Skolens ledelse orienterer om den 

økonomiske situasjonen ved skolen. 

Økonomien er stram og det ventes 
enda mindre midler til neste år. 

Skolen er restriktive med vikarer. 
Ansatte har laget beredskapsplaner for 
sykdom. Enkelte tilfeller settes det inn 
vikarer. Det fører til at skolen må bruke 

 



mer penger enn den bør.  

Ledelsen er svært imponert over 
personalet står i svært krevende 
situasjoner hver dag. 
Langtidssykefraværet er økt, men ikke 
nødvendigvis grunnet arbeidsmiljø. 

Trafikksikkerhet - Statusoppdatering Vedtak rundt trafikkplanen er fattet og 

kommunen har møte om dette i dag. 

Følges opp. 

iPad - Kort om komiteens fokus, mandat og 
medlemmer. 

iPad komiteen presenterte seg og sin 

hensikt.  

Noen som ønsker å være 

med?  

Saker til/fra KFU KFU-stormøte torsdag 23. september 

17.30 – 20.30 i JBUs lokaler Jon 

Lilletunsvei 5. 

Alle oppfordres til å delta.   

Saker til/fra 

Samarbeids-

utvalget (SU) 

Ikke aktuelt denne gangen.   

ØVRIGE SAKER: 

Innspill fra 

klassene: 

- Meld gjerne inn på forhånd. Fadderordningen: videreføres denne? 

Skolen svarer at det er noe som er 

ønskelig og som det jobbes med.  

 

Nettvett - Seminar/kurs om nettvett/netthets/etc Som tidligere diskutert er det ønskelig 

om et seminar/kurs om netthets. Det er 

sendt forespørsel til Ingrid Lund. Hun 

kan stille i november. Skolen sier OK.  

 

Eventuelt - Meld gjerne inn i forkant om noen har 

noen eventuelt-saker 

Dag Henning informerer om at en 

ringerunde til ulike busselskaper har 

gitt en langt rimeligere pris på transport 

til årets leirskole.}  
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